

Call for Experts

IO-Link integration into PROFINET – IO-Link Wireless extension

Based on the PROFINET specification “**IO-Link integration - Edition 2 (February 2020)**” it is necessary to extend the specification by IO-Link Wireless requirements.

Specification of the extensions will take place under the responsibility of C4/PG5 IO-Link integration led by Jürgen Maul

Project title: „IO-Link Wireless extension“

We are looking for device and system manufacturers experts, who would like to contribute actively to this specification work with their experience and requirements.

All interested member companies are invited to join this working group. Please sign up if you are interested by May 31st, 2021 by sending e-mail request to <mailto:juergen.maul@asamnet.de>

Please address questions about the project group and possible attendance directly to the project group leader.

Call for Experts

IO-Link integration into PROFINET – IO-Link Wireless extension

Basierend auf einer Spezifikation **“IO-Link Integration - Edition 2 (February 2020)** besteht die Notwendigkeit, die Abbildung um IO-Link Wireless Aspekte zu erweitern.

Die Arbeiten zur Definition und Umsetzung der Anforderungen erfolgen in Verantwortung der PROFINET Arbeitsgruppe „C4/ PG5 IO-Link Integration“ unter Leitung von Jürgen Maul

Projekttitle: „IO-Link Wireless extension“

Für diesen Arbeitskreis werden Spezialisten von Geräte- und Systemherstellern gesucht, die bei dieser Spezifikation eigene Erfahrungen und Anforderungen einbringen und aktiv mitarbeiten möchten.

Alle interessierten Mitgliedsfirmen sind eingeladen in dem Arbeitskreis mitzuarbeiten. Bitte registrieren Sie sich bis 31.Mai 2021 unter folgender e-mail Adresse <mailto:juergen.maul@asamnet.de>

Fragen zu der Projektgruppe und zur Mitarbeit richten Sie bitte an den Leiter der Arbeitsgruppe.